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Fråga till ansvarigt kommunalråd Anna Svalander:  

Är Borås Stads skolor förberedda på en situation med pågående 

dödligt våld? 

Sen 2015 har det inträffat fem skolattacker i Sverige med pågående dödligt våld. 

Många kommuner runt om i landet håller utbildningar och bygger lokaler som är utformade 

för att minska risken för en händelse med pågående dödligt våld. 

I forskning inom psykologi samt inom många yrken - till exempel räddningstjänst och polis -

arbetar arbetsgivaren med mentala förberedelser av personalen om det värsta skulle 

inträffa. 

 

Har alla skolor i Borås genomfört en utbildning inom pågående dödligt våld? 

I Borås Stad bygger vi nu både nya samt genomför ombyggnationer av många skolor. Är 

de nya lokalerna planerade för att minska risken för en händelse med pågående dödligt 

våld? 

Samarbetar Borås Stad med räddningstjänst, ambulans och polis för genomföra övningar 

i skolorna? 

 

 

Mattias Karlsson (M)      

 

 

 

 

 


